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BRM.0012.5.21.2021 

 

Protokół nr 26/2021 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Miasta Opola 

z dnia 18 marca 2021 r. 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury odbyło się zdalnie w formie tzw. wideokonferencji 

i trwało od godz. 1330 do godz. 1512. Wiceprzewodnicząca Komisji była obecna w sali nr 312 

opolskiego ratusza, pozostali członkowie łączyli się za pomocą programów CISCO Webex oraz 

eSesji.  

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Anna Łęgowik – wiceprzewodnicząca Komisji.        

Wiceprzewodnicząca Komisji przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji.  

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 4 członków Komisji 

(radni: Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Marek Kawa oraz Anna Łegowik). Obecność 

członków Komisji została potwierdzona poprzez odczytanie listy obecności przez 

wiceprzewodniczącą Komisji. Każdy radny, którego wizerunek był widoczny podczas 

wideokonferencji, potwierdzał osobiście swoją obecność wypowiadając słowo „obecny/a”. 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

 

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 25/2021 z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Rady 

Miasta Opola w dniu 18 lutego 2021 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Miejskiej Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Opolu poprzez zmianę siedziby (druk nr 883). 

3. Tematy z planu pracy Komisji:  

a) Informacja na temat stanu zabytków w mieście Opolu ze szczególnym 

uwzględnieniem użytkujących je  szkół i placówek oświatowych. Dostosowanie do 

realnego użytkowania, problemy, zagrożenia, sukcesy. Stan cmentarza przy  

ul. Wrocławskiej i planowanie jego rewitalizacji; 

b) Rozpoznanie problemów lokalowych LO 5 w Opolu w celu ich analizy, możliwości 

planowania i podjęcia działań naprawczych. Potrzeby, główne trudności, plany 

przeciwdziałania, koszty realizowanych zadań; 
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c) Funkcjonowanie nauczania zdalnego w szkołach i placówkach oświatowych  

w okresie pandemii Covid-19.   

4. Sprawy różne. 

Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

 

Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 25/2021 z posiedzenia Komisji Edukacji  

i Kultury w dniu 18 lutego 2021 r. w obecności 4 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowali 

radni: Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Marek Kawa oraz Anna Łegowik. 

Do punktu 2. porządku posiedzenia: 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Miejskiej Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Opolu poprzez zmianę siedziby na druku nr 883 dokonał 

Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Opola. 

Pytań do omawianego projektu uchwały nie zadano. 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 marca 2021 r. 

 

do  projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Miejskiej Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Opolu poprzez zmianę siedziby (druk nr 883). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 4 głosami za (radni: Dariusz Chwist, 

Barbara Kamińska, Marek Kawa i Anna Łęgowik). 

 

Do punktu 3 a) porządku posiedzenia: 

 

Wprowadzenia do tematu własnego „Informacja na temat stanu zabytków w mieście Opolu 

ze szczególnym uwzględnieniem użytkujących je szkół i placówek oświatowych. 

Dostosowanie do realnego użytkowania, problemy, zagrożenia, sukcesy. Stan cmentarza przy  
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ul. Wrocławskiej i planowanie jego rewitalizacji” dokonała Magdalena Matyjaszek, naczelnik 

Wydziału Kultury, Turystki i Współpracy Zagranicznej.  

Pytań do omówionego tematu nie zadano. 

W dyskusji nikt głosu nie zabrał. 

Wiceprzewodnicząca Komisji podziękowała za przygotowanie powyższego materiału. 

 

Do punktu 3 b) porządku posiedzenia: 

 

Temat wynikający z planu pracy Komisji pt. „Rozpoznanie problemów lokalowych LO 

5 w Opolu w celu ich analizy, możliwości planowania i podjęcia działań naprawczych. 

Potrzeby, główne trudności, plany przeciwdziałania, koszty realizowanych zadań” zreferował 

Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty. W uzupełnieniu tematu głos zabrał Maciej 

Wujec, zastępca Prezydenta Miasta Opola. Ponadto dyrektor Zespołu Szkół im. Prymasa 

Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego Romuald Florczak przedstawił prezentację do 

omawianego tematu. 

Pytania do tematu zadał radny Marek Kawa, a odpowiedzi udzielili Aleksander Iszczuk, 

naczelnik Wydziału Oświaty oraz Maciej Wujec, zastępca Prezydenta Miasta Opola. 

W dyskusji głos zabrała radna Barbara Kamińska oraz Anna Łęgowik, która poprosiła, 

aby w omawianym temacie jak tylko zostaną przedstawione rozwiązania powyższego problemu 

poinformować o nich Komisję. 

Wiceprzewodnicząca Komisji podziękowała za przygotowanie powyższego tematu. 

 

Do punktu 3 c) porządku posiedzenia: 

 

Temat wynikający z planu pracy Komisji pt. „Funkcjonowanie nauczania zdalnego  

w szkołach i placówkach oświatowych w okresie pandemii Covid-19” omówił Aleksander 

Iszczuk, naczelnik wydziału Oświaty. 

Do powyższego tematu nie zdano pytań ani nie podjęto dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Komisji podziękowała za przygotowanie materiału. 
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Do punktu 4. porządku posiedzenia:  

 

W punkcie Sprawy różne nie zgłoszono żadnych spraw. 

 Porządek obrad został zrealizowany. 

 Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.    

                                                                    

                     Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

 

 

Anna Łęgowik 

 

 

 

 

Protokołowała:  

Joanna Panas             


